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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Van-e a tárcának elképzelése a felsőoktatási intézmények gazdálkodásának informatikai
támogatására?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar
Bálint oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tárcája - szóban - elkötelezett az információs társadalom kiépítése mellett, de ebből a
felsőoktatási intézményekben nem születik eredmény . Van-e a tárcának elképzelése arra,
hogy a felsőoktatási intézmények gazdálkodását informatikailag is támogassa? Amennyiben
létezik ilyen elképzelés, kérem, tájékoztasson róla, illetve ha készült erről írásos dokumentum,
úgy kérem, hogy az juttassa el hozzám másolatban .

Kérem, hogy kérdésemet, tekintettel az 1992 évi LXIII . 19. §-ra és a 20 .§ (1) bekezdésére
közérdekű adat megismerése iránti kérelemnek is tekintse .

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2004 . április 19 .
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